

IKLAN KEKOSONGAN JAWATAN PEMBANTU KHIDMAT AM (PEMANDUAN)

Skim Lantikan	:	Skim Lantikan Khas Universiti (SLaK3.0) Universiti Sains Islam Malaysia
Skim Perkhidmatan	:	Pegawai Pentadbiran
Jawatan	:	Pembantu Khidmat Am (Pemanduan)
Imbuhan	:	Gred 1 – RM2,000.00 sebulan
Syarat Lantikan	:	<p>1. Calon bagi lantikan hendaklah memiliki kelayakan seperti berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> a. warganegara Malaysia; b. berumur tidak kurang dari 18 tahun pada tarikh tutup iklan jawatan; c. <ul style="list-style-type: none"> (i) Sijil Pelajaran Malaysia atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan. (ii) Sijil Vokasional Malaysia dalam bidang berkaitan yang diiktiraf oleh Kerajaan. (iii) Sijil Pelajaran Malaysia atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan dan Sijil Kemahiran Malaysia Tahap 2 dalam bidang berkaitan atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya. (iv) Sijil Pelajaran Malaysia atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan dan Sijil Kemahiran Malaysia Tahap 3 dalam bidang berkaitan atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya. <p>dan</p> <ul style="list-style-type: none"> (v) Memiliki lesen memandu Kelas B2/B/DA/D/E2/E1/E/F/G/H/I yang dikeluarkan oleh Jabatan Pengangkutan Jalan [kecuali Lesen Memandu Percubaan (P)] dan berkebolehan memandu, mengendalikan dan menyenggara kenderaan berkenaan yang diliputi oleh tugas berkenaan.
Syarat Kelayakan Bahasa Melayu	:	Calon bagi lantikan hendaklah memiliki Kepujian (sekurang-kurangnya Gred C) dalam mata pelajaran Bahasa Melayu pada peringkat Sijil Pelajaran Malaysia/Sijil Vokasional Malaysia atau kelulusan yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan.



IKLAN KEKOSONGAN JAWATAN PEMBANTU KHIDMAT AM (PEMANDUAN)

Taraf Jawatan	:	<i>Contact of Service SLaK3.0</i>
Ringkasan Tugas	:	<p>Bertanggungjawab melaksanakan tugas pemanduan kenderaan yang memerlukan lesen memandu GDL dan PSV Kelas E daripada Jabatan Pengangkutan Jalan, menjaga kenderaan di bawah kelolaan supaya sentiasa dalam keadaan bersih dan selamat untuk setiap perjalanan serta menjalankan tugas-tugas lain yang diarahkan dari semasa ke semasa (Kekosongan dua (2) jawatan).</p> <p>Pengalaman mengendalikan kenderaan yang memerlukan lesen memandu GDL dan PSV Kelas E daripada Jabatan Pengangkutan Jalan diberikan keutamaan.</p>
Tarikh Tutup Permohonan	:	28 Januari 2025